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Onderwerp Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken 

Begroting 2018: PIM Binnenkort wordt PIM gelanceerd, 

Programma 

Investeringsgereedheid 

Innovatief MKB, om het mkb en 

startups te helpen om tot 

gerichte ontwikkelingen te 

komen. Deze resultaten zijn 

concreter meetbaar. Te zijner tijd 

wordt de evaluatie van de 

resultaten van deze programma’s 

aan de commissie toegestuurd. 

Economie, Energie & Bestuur 16-

10-2017 4.a Begroting 2018, 

Memorie van Antwoord en Audit 

Opvolging per 1 september 2017 

(de onder 4a1 bijgevoegde 

Midtermreview 

Collegeprogramma kunt u als 

achtergrondinformatie bij dit 

agendapunt betrekken) 

 

Brief GS inzake uitwerking 

toezeggingen over het 

instrument garantstellingen en 

afdoen motie M10/230516 

Jaarlijks wordt een rapportage 

van het PDNH-fonds voorgelegd 

en de stand van zaken komt ook 

terug in de begroting. 

Economie, Energie & Bestuur 16-

10-2017 9.c Brief GS inz. 

uitwerking toezeggingen over 

het instrument garantstellingen 

en afdoen Motie M1O/230516 

 

Begroting 2018  regeerakkoord GS zeggen toe een integrale 

schriftelijke reactie te geven op 

de IPO-analyse en op het 

regeerakkoord ten aanzien van 

de gevolgen voor de provincie. 

Economie, Energie & Bestuur 16-

10-2017 4.a Begroting 2018, 

Memorie van Antwoord en Audit 

Opvolging per 1 september 2017 

(de onder 4a1 bijgevoegde 

Midtermreview 

Collegeprogramma kunt u als 

achtergrondinformatie bij dit 

agendapunt betrekken) 

 

Voortgangsrapportage ec. 

Agenda 

- de gedeputeerde zegt toe dat 

van de volgende barometer 

Economie, Energie & Bestuur 16-

10-2017 9.a Brief GS inz. 
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levensgeluk deel zal uitmaken  - 

De barometer wordt jaarlijks 

geagendeerd als instrument voor 

het integrale beleid van de 

provincie, dus het gaat niet    

alleen om de economie maar ook 

de andere portefeuilles worden 

erin meegenomen  - GS werken 

aan een notitie over Brexit waarin 

alle scenario’s voor de Noord-

Hollandse economie aan de orde 

komen, evenals de 

mogelijkheden voor de provincie 

om tijdig in te grijpen en deze te 

laten betrekken in de 

onderhandelingen van de EU. 

Deze notitie zal richting PS 

worden gestuurd. - 

Gedeputeerde Bond neemt 

daarom graag de suggestie over 

om een expertmeeting te 

organiseren waarvoor de 

partners worden uitgenodigd die 

bij deze eerste resultaten van 

belang zijn  - Het 

woningtekort/expats zullen 

toegevoegd worden aan de vijf 

thema’s voor het 

Voortgangsrapportage 

Uitvoeringsagenda Economie 
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vestigingsklimaat 

Beleidsvoorstel uitbreiding inzet 

provincie herstructurering 

winkelgebieden 

- De suggestie om de 

verduurzamingsvraag van het 

CDA en VVD in de verdieping te 

betrekken, neemt de 

gedeputeerde graag over, want 

dit betekent besparing op kosten 

van energie waardoor de positie 

van de ondernemers verstevigd 

wordt. Op het moment dat met 

de gemeenten de verdiepingsslag 

is gemaakt, zal het onderwerp 

terugkomen bij de commissie. - 

Dhr. Haijen (SP) vraagt naar de 

criteria voor de evaluatie, waar 

wordt op gelet en wanneer is 

sprake van een succes?   

Gedeputeerde Bond zegt toe dat 

hij de criteria zal bespreken met 

PS. 

Economie, Energie & Bestuur 16-

10-2017 9.b Brief GS inz. 

Beleidsvoorstel uitbreiding inzet 

provincie herstructurering 

winkelgebieden . 

 

RON Dhr. De Groot (D66) is benieuwd 

naar de discussie over de 

resultaten van de RON. Hij 

verzoekt deze discussie te 

agenderen voor november. 

Gedeputeerde Bond meldt dat 

het goed gaat met de RON, maar 

hij wil hier graag het gesprek 

Economie, Energie & Bestuur 12-

6-2017 5 Rondvraag portefeuille 

dhr. Bond (naast de 

rondvraagpunten kunt u hier ook 

korte vragen over de tot de 

portefeuille van de hr. Bond 

behorende punten uit de c-

agenda stellen) 

de hr. Bond heeft aangegeven 

dat het ondernemersplan van de 

RON  dat in het voorjaar van 

2018 komt een mooi moment is 

om over de RON te praten 
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over aangaan. Het ziet er beter 

uit dan een aantal jaren geleden 

want het risico is behoorlijk 

afgenomen omdat er nogal wat 

grond verkocht wordt. De 

voorzitter zegt toe in overleg met 

de gedeputeerde de RON in 

november/december te  

agenderen. 

Brief GS inzake visie en 

uitvoeringsstrategie Breedband 

Noord-Holland 

Voor het eind van dit jaar (2017) 

zullen bedrijven samen met de 

provincie in kaart brengen wat er 

nodig is om een goede 

verbinding te realiseren en welk 

bedrag hier concreet voor nodig 

is. Elk lokaal  glasvezelinitiatief 

kan een beroep doen op de 

mogelijkheid van garantstelling. 

Men houdt rekening met 

ongeveer 9.000 initiatieven. 

Mocht het bedrag van 5 miljoen 

euro dat beschikbaar is voor vast 

draadloos internet voor de witte 

gebieden worden overschreden, 

dan komen GS terug bij PS. Van 

de uitvoeringsregeling en het 

toetsingskader zullen PS op de 

hoogte worden gesteld. 

Economie, Energie & Bestuur 12-

6-2017 4.e Economie:  Brief GS 

inz. Visie en uitvoeringsstrategie 

Breedband Noord-Holland (wordt 

geagendeerd bij de behandeling 

van de Kaderbrief in de 

commissie EEB van 12-06-2017) 

Zie c-agenda EEB van 11-9-2017 

voor  Uitvoeringsregeling 

ondersteuning 

toekomstbestendige werklocaties 

2017 
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Kop werkt PS wordt op de hoogte gehouden 

van het nieuwe jaarplan en van 

hetgeen geraliseerd gaat worden 

Economie, Energie & Bestuur 8-

5-2017 5.a Brief GS inz. 

Samenwerkingsovereenkomst en 

Jaarprogramma 2017 De Kop 

Werkt (B-agenda EEB 08-05-

2017) 

Jaarprogramma 2018 van De Kop 

Werkt!  voor wensen en 

bedenkingen op 26 november 

2017 in commissie EEB. 

Herstructurering 

bedrijventerreinen 

- De rol van de ambassadeur en 

aanjager parkmanagement wordt            

meegenomen in de volgende 

evaluatie - Op verzoek van dhr. 

Hietbrink wordt leegstand 

gemonitord en een 0          

meting uitgevoerd 

Economie, Energie & Bestuur 23-

3-2017 12.a  Brief GS inz. 

Uitvoeringsprogramma 

toekomstbestendige werklocaties 

en Evaluatie HIRB (B-agenda EEB 

20-3-2017). 

28-9-2017: Hirb wordt elke 2 

jaar geevalueerd. Bij de volgende 

evaluatie (2019) worden de 

toezeggingen meegenomen. 

Continuering regionale 

economische samenwerking NHN 

- het uitvoeringsprogramma 

waarin de acties zijn opgenomen 

wordt eind 2017 aan PS 

gestuurd. Ook zal dan het 

functieboek worden 

toegezonden. - Elk jaar wordt 

een rapportage aan PS 

voorgelegd.  Halverwege de 7 

jarige overeenkomst zal een 

tussenevaluatie worden 

uitgevoerd waarbij de inzet van 

ieders rol wordt geevalueerd om 

zo de gerealiseerde effecten te 

kunnen meten. 

Economie, Energie & Bestuur 23-

3-2017 12.b Brief GS inz. 

Continuering regionale 

economische samenwerking 

NHN’ 

 

Distriport, onderzoek Zonnepark Na onderzoek Zonnepark en Economie, Energie & Bestuur 16-  
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overleg met de gemeente zal het 

dossier opnieuw voorgelegd 

worden in deze commissie of in 

de commissie RO, mede vanwege 

de juridische consequenties. 

1-2017 7.b Brief GS inzake 

Consultatie over Distriport 

MKB fondsen en Participatiefonds 

DE 

Na een jaar zal een evaluatie 

plaatsvinden van de MKB 

Fondsen.  De zoektocht naar 

incubators wordt meegenomen 

met het oog op het betrekken 

van startups.  Duurzaamheid: dit 

kan ook onder categorie 4 vallen 

en deze categorie zal worden 

meegenomen in de nadere 

uitwerking.  Hr. Bond is al bezig 

om bekendheid aan het fonds te 

geven. Hiervoor wordt de 

structuur van MKB Nederland, de 

Greenports, VNO-NCW etc. 

gebruikt. In de uitwerking zal 

hierover nader met GS worden 

gesproken. 

 Zie ook motie 10 van 23 mei 

2016 en de gs brief naar 

aanleiding daarvan: zie c-agenda 

cie EEB 12/9/2016 (voor 

uitvoering van deze Motie is een 

aantal vervolgstappen nodig, 

hierover zijn PS per brief 

geïnformeerd. In de komende 

maanden wordt een juridische 

analyse uitgevoerd van de 

mogelijkheden om het financieel 

instrumentarium van PDENH uit 

te breiden, en de governance van 

het fonds geëvalueerd. De 

planning is om in het eerste 

kwartaal van 2017 een 

uitgewerkt voorstel voor een 

verbeterd PDENH aan PS voor te 

leggen). Uitwerking MKB 

innovatiefondsen heeft op 24 

oktober 2016 op de agenda EEB 

gestaan. Proof of concept komt 

nog terug.  In EEB van 20 maart 
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2017 zal voorafgaand aan de 

vergadering een technische 

presentatie worden gehouden 

over verbeterd PDENH. Een 

conceptvoorstel zal in de 

uitloopvergadering EEB  van 23 

maart 2017 besproken worden. 

Hierna stellen GS het vast en dit 

zal aan de commissie worden 

gestuurd ( okt 2017). Dan kan 

ook besloten worden of de motie 

als afgedaan kan worden 

beschouwd. Proof of concept 

(MKB fondsen) zal in 

januari/februari 2018 in cie EEB  

worden behandeld. 

Herfinaciering Polanenpark: De 

contragaranties worden 

afgegeven door het SADC en de 

RON, maar daar is de provincie 

medeaandeelhouder waardoor 

mogelijk onduidelijke 

constructies ontstaan. Hij stelt 

voor een benen-op-tafel 

discussie voor de commissie te 

organiseren om dit onderwerp 

diepgaand te bespreken. 

De hr. Bond ondersteunt het 

verzoek om een benen op tafel 

overleg hierover te organiseren. 

 Gaat gepland worden. 

 


